
Dariusz Jacek Legutowski  Zielona Góra, dnia 25.04.2023r.
Radny Miasta Zielona Góra

Do
Janusza Kubickiego
Prezydenta Miasta Zielona Góra
ul. Podgórna 22 
65-424 Zielona Góra

INTERPELACJA / PYTANIE
nr 104/DJL/2023

Dotyczy: Pytania dotyczące klubu sportowego FALUBAZ – ZKŻ SSA i INFORMACJI O
STANIE MIENIA MIASTA ZIELONA GÓRA (według stanu na dzień 31 grudnia 2022 r.)

W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku z
późniejszymi  zmianami  (Dz.  U.  Nr  16,  poz.  95),  zwracam  się  do  Pana  Prezydenta  z
interpelacją/zapytaniem w następującej sprawie. 

I. Pytania dotyczące klubu sportowego FALUBAZ – ZKŻ SSA dot. 2022 rok:
1. Ile Miasto przekazało środków w formie pieniędzy na klub Falubaz?
2. Jaki jest wkład Miasta w zatrudnienie osób, które pracują dla klubu? Ile to jest osób i jakie 

są roczne koszty z tym związane?
3. Ile MOSIR kosztowało utrzymanie stadionu? Jakie inne wydatki przeznaczono na stadion?
4. Ile przekazały spółki powiązane z miastem?
5. Jakie były inne formy wsparcia klubu ZKŻ SSA, zarówno finansowe jak i poza finansowe?
6. Ile procent akcji posiada Miasto w Zielonogórskim Klubie Żużlowym? 
7. Jaka jest wartość akcji Miasta w zł? 
8. Jaka jest aktualna kondycja finansowa klubu?

II. Pytania dotyczące INFORMACJI O STANIE MIENIA MIASTA ZIELONA GÓRA (według 
stanu na dzień 31 grudnia 2022 r.):

1. Czy dane zawarte w tabeli na str.6 - 2.3.2 Ilość i wartość udziałów/akcji w spółkach, poz. 10 
- Zielonogórski Klub Żużlowy - są poprawne?

2. Dlaczego w informacji o stanie mienia nie podano długości sieci kanalizacji deszczowej?
Kto jest właścicielem tej sieci?

Z wyrazami szacunku
Dariusz Legutowski


